

Bookmark File Yakjuj Amp Makjuj Bencana Dari Sebalik Gunung Muhammad Alexander Free Download Pdf

Yakjuj & Makjuj: Bencana di Sebalik Gunung Yakjuj & Makjuj: 5 Gelombang Pembawa Bencana Jejak Yakjuj Dan Makjuj Bencana Banjir Aspek Kemanusiaan dalam Pengurusan Bencana (UUM Press) 7 Langkah Baiki Diri Di Sebalik Ikhwan Muslimin Margasatwa DI SEBALIK RUNDINGAN DAMAI HAT YAI Anak Cemerlang Berteduh Daripada Kegelisahan Hati (Siri Berteduh Hati, #1) Kita Tenggelam Dalam Nafsu MEMBACA MANUSIA Senyumlah Di sebalik sebuah kubah 100 Pesanan Terakhir Rasullulah Yahudi, Kristian, Hindu, dan Buddha Berasal daripada Islam? Aceh-Malaysia dalam Rangkuman Sastera, Budaya & Media Elise di Wanderlan Jangan Buat Baik, Buat Terbaik TERUNGKAP KATA HATI Merekayasa Kearifan Tempatan: Citra Seni dalam Teknologi (Penerbit USM) Pemintal Mimpi Projek Seram - Hostel Bulan Berbisik Anding Ayangan Al-Arqam di sebalik tabir Badai Asia Travelog Cinta Abadi NUR'AIN: ISTERI BURUH PAKSA Chit chat remaja mengenai masa DAHSYATNYA PETAKA KIAMAT Elite Bunian 2: Tragedi Sungai Kim Chi 1515 Sebelum Nafas Terhenti Pembentukan polisi awam Saga Horizon Mahathir di sebalik tabir Chit Chat Remaja Mengenai Ibu Bapa Manhaj Ahlus Sunnah dalam mendepani Wabak COVID 19

Aceh-Malaysia dalam Rangkuman Sastera, Budaya & Media Jul 13

2021 Hubungan Aceh dan Malaysia sudah terjalin lama seperti yang tercatat dalam dokumen sastra, budaya dan bahasa. Pada hari ini, hubungan itu semakin akrab, khususnya dengan Pulau Pinang kerana kedekatan kedua-duanya dari segi geografi. Makalah-makalah dalam buku ini melanjutkan hubungan itu dengan persekitaran yang baharu dari segi sastra, budaya dan media. Kedua-kedua buah wilayah ini mempunyai hubungan budaya, agama dan politik yang hampir sama. Buku ini dihasilkan ekoran hubungan yang sudah terjalin antara Fakultas Adab dan Humaniora, Universitas Islam Negeri (UIN) Ar-Raniry, Banda Aceh dengan Pusat Pengajian Ilmu Kemanusiaan, Universiti Sains Malaysia. Melalui jalinan ini berlaku perkongsian ilmu antara kedua-dua belah pihak dan kegiatan ilmu ini memperkasakan hubungan yang telah lama berlaku dan berkembang terus. Beberapa sisi sastra, budaya dan media seperti pantun, bahasa dan alam diteliti oleh para pensyarah dari Pusat Pengajian Ilmu Kemanusiaan, Universiti Sains Malaysia dan Universitas Islam Negeri (UIN) Ar-Raniry, Banda Aceh, Indonesia.

Anding Ayangan Nov 05 2020 NYIAN ditemui hanyut di Sungai Papar 10 tahun lalu. Dia mengalami amnesia. Lupa dari mana asal-usulnya. Nyian menjadi nelayan dalam tempoh tersebut. Selepas 10 tahun... dia mulai galak bercerita tentang sebuah dongeng yang dikenali sebagai Anding Ayangan. Ramai yang tidak mengetahui, tatkala Nyian bercerita... dongengnya menjadi hidup di sebuah dunia yang terhibat dengan dunia nyata. Peperangan berlaku di dunia dongeng. Kerajaan Ayangan gagal menawan Anding sejak 200 tahun lampau. Persengketaan yang berteraskan kepercayaan dan politik berlanjutan sehingga salah satu hancur. Dalam peperangan muncul pelbagai kisah yang hidup dengan pelbagai 'rupa' manusia. Dalam banyak 'wajah' terbit pula sebuah percintaan antara dua pihak. Percintaan yang bertambah menyemarakkan marah dan dendam. Percintaan yang bermahakan kematian. Dalam kerancakan perkelahian... terpinggir sebuah tanah tengah di lautan. Tanah bergelar Pulau

Chermin. Didiiami raja tanpa jelata. Enggan mencampuri urusan peperangan namun terikat sumpah kalimah mempertahankan Anding dari arah lautan. Sumpah yang diikat seorang ulama berasal dari negara Brunei Darussalam.

Elite Bunian 2: Tragedi Sungai Kim Chi Mar 29 2020 Daniel, seorang remaja dari alam manusia ditangkap oleh bunian dan mendapat tahu sesuatu yang dahsyat akan berlaku. Demi dendam seseorang yang telah disakiti, Sungai Kim Chi telah dicemari dengan bahan toksik yang amat membahayakan. Raed, seorang kadet Elite Bunian berjuang dengan segala upaya untuk menghentikannya. Mampukah Raed menyelamatkan sungai dan orang ramai yang terjejas dengan tragedi ini sebelum terlambat?

Senyumlah Nov 17 2021 Hidup setiap manusia tidak terlepas daripada berdepan dengan masalah sama ada ringan atau berat. Ketika menghadapi permasalahan ringan dalam hidup, kebanyakan manusia jarang berputus asa, namun tidak sedikit daripada mereka yang mengeluh dan kehilangan mood kerananya. Ketika menghadapi masalah berat pula, ada yang hilang arah dan pedoman hingga terlupa kepada Sang Pencipta. Lantaran itu, ada orang yang sangat membenci masalah dan berusaha lari daripadanya. Ada yang berputus asa kerananya, justeru menjadikan keadaannya semakin buruk dan menderita. SENYUMLAH ditulis untuk membantu pembaca melihat masalah dengan cara pandang yang baru. Setelah membaca buku ini, mudah-mudahan pembaca akan menjadi lebih bahagia dan lebih faham bahawa setiap permasalahan itu sama ada berat atau ringan, ia pasti akan berlalu akhirnya.

Anak Cemerlang Mar 21 2022 Anak-anak umpama permata bagi ibu bapa. Kehadiran mereka pasti menceriakan rumah tangga pasangan suami isteri. Namun, sejauh manakah anak-anak ini dapat menjadi penyejuk mata ibu bapa mereka? Sanggupkah kita melihat anak-anak menitiskan air mata kedua orang tua mereka? Tahukah kita cara mendidik anak-anak menjadi insan yang berguna, soleh dan cemerlang? Cukupkah dengan hanya

menggilap kecemerlangan akademik semata-mata?

MEMBACA MANUSIA Dec 18 2021

Projek Seram - Hostel Jan 07 2021 Herlina bukan tiada pendidikan tinggi tetapi desakan hidup membuatnya terima sahaja pekerjaan maid di Borneo Amazon Homestay, Tawau. Sebuah pusat penginapan tidak jauh dari Lost World, Maliau Basin Sabah sangat pelik tempatnya. Setiap malam di bilik hostelnya, ada sahaja gangguan yang dialaminya. Peliknya hanya dirinya sahaja mengalaminya. Kenapa yang lain santai dan tiada? Blok 'Rawalingga' itu mempunyai struktur bangunan lain dari yang lain. Lalu, perlahan-lahan semakin terbongkar rahsia gelap kejahatan bersemadi di tapak hostel itu. Semuanya bermula dari ratusan tahun dahulu. Jaga-jaga! Jangan terpedaya apa yang kau lihat. / **PETAKA DI RAWALINGGA** Lima gadis, dengan agenda tersendiri menyertai satu penggambaran telemovie realiti seram yang dikelolakan oleh seorang pemuda bernama Syahsyamusa. Daliana, Rosmuna, Widelia, Amani, Faeza dan Cahaya berjaya dalam uji bakat yang diadakan. Mereka ditawarkan dengan wang sebanyak RM 50,000 sebagai bayaran. Sebuah Hostel yang baru dibina tidak diduduki menjadi sasaran lokasi penggambaran. Pelakon-pelakon hantu bersedia untuk memainkan peranan. Dan kisah seram lima gadis itu pun bermula... Jangan celopar, bila jumpa di depan mata baru kau diam! / **SY...**

Margasatwa May 23 2022 Tiga orang penuntut sebuah universiti tempatan hilang di Hutan Tasik Kenyir. Mereka dipercayai telah diserang binatang buas. Anehnya, mayat-mayat mereka tidak ditemui. Malah, pihak renjer hutan tidak dapat mengesahkan binatang apa yang menyerang pelajar-pelajar itu. Nasib mangsa serangan masih tidak terjawab. Apakah misteri binatang pemangsa itu? - (Buku Prima) Manakala Adi Putra yang kecewa dalam percintaan telah memilih untuk menjadi novelis seram sepenuh masa. Dia nekad ke Tasik Kenyir setelah mendengar akan kehilangan misteri itu dan mahu mengabadikan kisah itu ke dalam novel terbaharunya. Namun, Adi Putra tidak menyedari

bahawa maut sedang menantinya di sana!

Bencana Banjir Sep 27 2022 Bencana banjir yang melanda negeri Kelantan pada akhir bulan Disember 2014 adalah yang terburuk pernah berlaku. Ramai pensyarah perubatan, yang juga merupakan pakar dalam bidang masing-masing terlibat dalam misi bantuan, merawat pesakit yang telah dibawa dari kawasan banjir dan kemudian terlibat memberi bantuan psikososial dan penyelidikan.

1515 Feb 26 2020 OLEHKAH ANDA MENUKAR SEJARAH?

"Hanya kanda sebagai sejarawan dapat membantu hamba untuk membetulkan semula jurusan sejarah yang memang salah ini." Melalui utusan surat dari masa lalu, Nyemah Mulya, pahlawan perempuan 15 tahun, meminta pertolongan seorang sejarawan untuk memastikan kerajaan Melaka tidak jatuh ke tangan Portugis. Sekiranya tidak, sejarawan tersebut akan terpupus dari susur masa. Tetapi bagaimana untuk mengubah sejarah sekiranya penulis sejarah itu sendiri kehilangan ingatan? Berjayakah juga beliau menemui jawapan kepada permasalahan cintanya sendiri? Dalam novel Faisal Tehrani yang terkenal ini, sejarawan tersebut akan terperangkap antara dunia yang sebenar dan sebuah realiti alternatif, dimana sejarah akan ditukar - dan diulangi.

Berteduh Daripada Kegelisahan Hati (Siri Berteduh Hati, #1) Feb 20 2022 Gelisah, risau, takut, putus asa. Mengapa emosi sebegini yang selalu membekas dalam hati kita? Ia datang bersilih ganti, sama ada kita sedar ataupun tidak. Kita mencuba bermacam-macam cara untuk keluar daripada rasa gelisah. Adakalanya ia menyembuhkan, namun adakalanya meninggalkan luka yang semakin mendalam. Buku ini menawarkan teduhan buat mereka yang berasa gelisah. Bukan teduhan palsu, kerana di samping merungkai letak duduk kegelisahan dalam hati, Ustaz Pahrol Mohamad Juoi turut menggariskan saranan-saranan bagi merawatnya. Buku ini merupakan buku pertama daripada Siri Berteduh Hati yang merangkumi tiga buah buku: i. Berteduh Daripada Kegelisahan Hati ii. Berteduh Kerana Kekosongan Hati

iii. Berteduh Untuk Ketenangan Hati

Saga Horizon Nov 24 2019 Dunia huru-hara. Sejarah dan kegemilangan tamadun manusia sudah musnah ditelan zaman. Bumi jadi tandus, dihujani asid. Jembalang Bertulang Besi bermaharajalela. Manusia diserang, dibunuh dan diselubungi kerakusan. Rague gagah menumpaskan jembalang-jembalang itu. Askar upahan bermata helang itu mahu membalas dendam atas kematian datuknya. Mengenal Jafni telah menemukan dia dengan misteri silam yang mengundang peristiwa Malapetaka Maha. Segalanya bermula apabila ASAIN, sebuah mandroid menyerupai manusia dicipta. Mencetuskan pergolakan antara manusia - robot yang mengakibatkan kemusnahan bumi yang nyata.

Travelog Cinta Abadi Aug 02 2020 Penulis yang berjaya menyelitkan unsur pengajaran secara 'hidup' di sebalik kisah-kisah yang dipaparkan.- Ain Maisarah [Penulis Best-Seller Novel Remaja] Travelog Cinta Abadi: Masa yang Berlalu adalah sebuah autobiografi yang 'tawaduk tetapi mesra' dan berupaya mengusik sukma pembacanya. - Zaid Akhtar [Pengarang Sesegar Nailofar, Rona Bosphorus, Justeru Impian di Jaringan dan Salju Sakinah] Keistimewaan Travelog Cinta Abadi : Masa Yang Berlalu ini terletak pada cara setiap kisah digarap sehingga menimbulkan tanda tanya yang mengujakan. Pembaca jadi setia mengikuti perjalanan kisah pengarang dan juga beberapa insan tersayang di sisinya. Nisah Haron [Novelis Terkenal, Lentera Mustika]

Sebelum Nafas Terhenti Jan 27 2020 Sukar menerima musibah jika tidak benar-benar beriman kepada TUHAN. Kehadiran Nurlisa, gadis tempang sebagai pembantu rumah, telah membawa sinar kepada Aldi yang merana akibat kematian isteri dan separuh lumpuh akibat kemalangan. Nurlisa telah menginsafkan Aldi tentang hakikat, harus redha menerima dugaan dan mengharap kekuatan serta rahmat ALLAH dalam apa juga perkara. Mereka berpisah apabila Aldi yang telah sembuh menyambung pengajian ke luar negara. Nilai murni yang menghiasi keperibadian Nurlisa telah menawan hati Aldi.

Impiannya untuk menjadikan gadis itu sebagai suri hidup ditentang ayahnya. Harapannya hampir musnah. Sekembalinya dia dari luar negara, Nurlisa telah berhenti kerja. Rahmat daripada ALLAH. Mereka bertemu kembali. Di saat ayah Aldi telah bersetuju untuk melestarikan impian hati Aldi menyatukan cintanya dengan Nurlisa, gadis itu pula disyaki menghidap kanser. Hati Aldi seolah-olah dicengkam oleh tangan yang tajam dan kejam. Impian di kalbu seperti tidak akan tercapai. Akhirnya, dia pasrah...
Al-Arqqam di sebalik tabir Oct 04 2020 On Darul Arqqam, an Islamic fundamentalist organization banned in Malaysia, and its social role in Malay Muslim society.

100 Pesanan Terakhir Rasulullah Sep 15 2021 Tatkala nyawa di hujung usia tatkala umat yang akan ditinggalkan tidak tahu bagaimanakah nasibnya tergenang air jernih di kelopak mata apakah akan terjadiandainya tidak saling berpesan buat umat yang terkemudian... Kehidupan ini sememangnya memiliki rahsia yang tersembunyi. Adakala, apa yang kita harapkan tidak menjadi, sebaliknya apa yang tidak diminta, kita memperolehinya. Usah cepat berputus asa dengan rahmat ILAHI dan terus menghukum bahawa doa kita tidak diperkenankan. Teruskanlah memohon di samping merenung ke dalam diri apakah yang telah ALLAH limpahkan kepada kita. Sejajurnya, jika hendak dicatatkan, sudah tentu tinta seluas air lautan yang digunakan tidak mencukupi. Ini menggambarkan betapa tidak terhitung nikmat-NYA. Maka, untuk kesejahteraan di dunia dan akhirat, kita perlu sentiasa mengingati pesanan Rasulullah s.a.w agar tidak lalai dengan tipu daya nikmat dunia. Meskipun Rasulullah s.a.w telah meninggalkan kita namun titipannya iaitu al- Quran dan sunah tetap dijadikan panduan. 100 PESANAN TERAKHIR RASULULLAH ini bisa menggetarkan setangkai hati kita andai ada pesanan ini jauh daripada jangkauan apa yang dilaksanakan. Jadikanlah peringatan ini sebagai kayu ukur amalan kita. Moga ada kebaikan yang dapat dikongsi bersama. Insya-ALLAH.
ANTARA KANDUNGAN MENARIK: Peliharalah solatmu Isteri,

taatilah suamimu Bersedekah biarlah ikhlas Bersahabat cara Rasulullah Memberi salam itu satu sedekah Ziarahilah kubur ingati kematian Mengharap keredhaan beribadat Tawaduk penghapus kesombongan Al-Quran dan sunah panduan hidup Pertolongan ALLAH buat yang sabar

Yakjuj & Makjuj: 5 Gelombang Pembawa Bencana Nov 29 2022 "Bergembiralah kamu kerana sesungguhnya seorang lelaki daripada kamu adalah sama dengan 1000 orang daripada Yakjuj dan Makjuj" Hadis direkodkan oleh Bukhari. Buku Yakjuj & Makjuj: Bencana Di Sebalik Gunung (2009) mendedahkan bangsa misteri yang disebutkan di dalam al-Quran, Yakjuj & Makjuj. Isu misteri kian terungkap dengan penemuan bangsa Scythia yang mirip dengan karakter Yakjuj & Makjuj dan Pergunungan Kaukasus sebagai lokasi 'tembok' Yakjuj & Makjuj. Bukti-bukti sejarah kian menunjukkan kebenaran ini. Namun, bangsa Scythia hanyalah satu daripada bangsa Yakjuj dan Makjuj. Buku Yakjuj & Makjuj: Lima Gelombang Pembawa Bencana ini mendedahkan lima bangsa Yakjuj & Makjuj yang terkenal dengan serangan kejam dalam sejarah * Menghurai keturunan Yakjuj & Makjuj bermula daripada keturunan Nabi Nuh * Sifat yang ada pada Yakjuj & Makjuj terdapat dalam keturunannya sekarang * Apabila tiba masa yang dijanjikan, lima bangsa ini akan kembali menguasai bumi.

Mahathir di sebalik tabir Oct 24 2019

Aspek Kemanusiaan dalam Pengurusan Bencana (UUM Press)

Aug 26 2022 Pengalaman merupakan suatu perkara yang paling berharga dan menjadi suatu pengajaran dalam sebuah kehidupan. Jarang sekali kita memiliki pengalaman yang sama. Lantaran itu, perkongsian pengalaman merupakan satu perkara yang penting kerana daripada pengalaman seseorang memungkinkan kita untuk belajar menghargai serta menghayati sesuatu yang mungkin tidak pernah kita alami. Meskipun banjir ialah perkara lumrah yang berlaku hampir setiap tahun di negara kita dan seolah-olah suatu kebiasaan bencana yang dialami saban tahun,

namun pengalaman daripada dalam diri individu itu sendiri jarang dinukilkan. Mengambil beberapa tema yang penting tetapi perlu ditonjolkan sebagai kesan sesuatu bencana, buku ini tidak hanya menyentuh aspek teori dalam memerihalkan tentang sesuatu kesan bencana tetapi juga dari sudut pandang mangsa sendiri.

Elise di Wanderlan Jun 12 2021 Wanderlan - dunia asing yang magis, menakjubkan namun menggelisahkan. Di sini anda akan bertemu android yang boleh membaca minda separa sedar, senjata biologi, Periplaneta Americana yang menjengkelkan, kucing yang tidak mahu lagi makan tikus, kaki palsu, bio-baja sisa buangan ikan, pepejal terampai, klon biri-biri dan radiasi sinar-X. Di Wanderlan, anda akan bertanya: yang mana dongengan, dan yang mana bukan?

Jangan Buat Baik, Buat Terbaik May 11 2021 Sekiranya berbuat baik itu hanya memerlukan manusia bersedekah. Maka, yang miskin tidak berpeluang buat baik. Sekiranya berbuat baik itu hanya menuntut manusia menjaga ibu bapa. Nescaya anak yatim akan berduka sepanjang hayatnya. Sekiranya berbuat baik itu hanya dengan menolong orang lain sahaja. Pasti mereka yang lemah tidak layak menjadi manusia yang baik. Sekiranya berbuat baik itu hanya tentang berkongsi ilmu pengetahuan. Lalu, akan ada yang kesedihan kerana tidak mampu. Berbuat baik itu tidak khusus kepada sesuatu perkara, namun ia menuntut kepada satu pencapaian. Lakukan kebaikan dengan cara terbaik. Hanya yang terbaik layak untuk syurga yang terbaik. Jangan buat baik, lakukan terbaik!

Yahudi, Kristian, Hindu, dan Buddha Berasal daripada Islam? Aug 14 2021 Ada beberapa perkara yang menjadi persoalan: Mengapa dalam agama Islam yang dibawa oleh Nabi Muhammad s.a.w. terdapat kisah-kisah nabi terdahulu? Apa kaitan Baginda dengan nabi-nabi terdahulu? Nabi Muhammad s.a.w. adalah berbangsa Arab, namun kenapa Al-Quran harus bercakap mengenai bangsa lain terutama sekali bangsa Yahudi?

Mengapa Al-Quran mengakui kitab-kitab terdahulu, malah terdapat banyak persamaan hukum di dalamnya? Bagaimana Nabi Muhammad s.a.w. tahu mengenai kisah para nabi bangsa Yahudi, sedangkan dalam sejarah hidup Baginda tidak pernah belajar mengenai agama Yahudi dan tidak pernah membaca Taurat dan Injil? Jawapan kepada empat soalan ini hanyalah satu. Islam yang dibawa oleh Nabi Muhammad s.a.w. adalah agama yang telah dibawa oleh nabi-nabi terdahulu, yang diturunkan melalui wahyu oleh Tuhan yang satu. Sekiranya Nabi Muhammad s.a.w. itu membawa agama baru, sudah tidak ada kepentingan baginya untuk menceritakan kisah nabi terdahulu dan tidak perlu mengakui bahawa kitab Taurat dan Injil itu adalah kitab yang diturunkan oleh Tuhan. Sekiranya agama Islam ini tidak ada kaitan dengan nabi terdahulu, Baginda tidak perlu bersusah payah untuk mengkhabarkan mengenai orang Yahudi, Nasrani, Sabien, dan Majusi kerana Baginda berbangsa Arab, manakala kesemua kelompok itu bukanlah daripada kalangan bangsa Arab.

Merekayasa Kearifan Tempatan: Citra Seni dalam Teknologi (Penerbit USM) Mar 09 2021 Keindahan seni dan keunikan teknologi dalam kehidupan masyarakat di Nusantara khasnya masyarakat Melayu yang saling berbaur menjadikannya unggul dalam kelas yang tersendiri. Telahan ilmu yang berteraskan kearifan tempatan ditekuni melalui pelbagai disiplin yang dikelompokkan sebagai alam sejarah, alam sastera, alam pendidikan, alam masyarakat desa, alam perubatan tradisional, alam rohaniah, alam seni, alam pembinaan, alam perkapalan dan perniagaan, alam pengurusan/adat tradisional Melayu, alam air, alam belantara dan alam pertanian. Sesungguhnya, galuran ilmu yang luas ini telah memungkinkan terhasilnya teks berbahasa Melayu yang mengangkat judul Merekayasa Kearifan Tempatan: Citra Seni dalam Teknologi. Persembahan buku ini dibahagikan kepada empat bahagian, iaitu Bahagian I: Ilmu Seni Alam, Bahagian II: Teknologi Seni Persembahan, Bahagian III: Teknologi Seni Warisan dan Bahagian IV: Teknologi Seni Reka

Bentuk. Perihal kearifan tempatan yang terpancar bukan sahaja memperlihatkan kebijaksanaan masyarakat Melayu memanfaatkan alam seninya; malah menghubungkaitkannya dengan merekayasa seni dalam teknologi bagi penghasilan ilmu baharu.

NUR'AIN: ISTERI BURUH PAKSA Jul 01 2020

Manhaj Ahlus Sunnah dalam mendepani Wabak COVID 19 Aug 22

2019 Corona Virus yang membawa kepada wabak Covid-19 ini telah berjaya meragut ribuan nyawa manusia. Namun amat mendukacitakan apabila, dalam suasana negara sedang bergelut dengan kekalutan ini, wujud pula segolongan manusia, termasuk agamawan dan selebriti terkenal, menghasut masyara supaya tidak perlu bimbang terhadap ancaman wabak tersebut, lantas meninggalkan segala ikhtiar yang boleh menghindarkan mereka daripada bahaya yang dibawa bersamanya. Sekilas pandang, kenyataan-kenyataan yang diungkapkan oleh golongan ini kelihatan indah dan mirip kepada kebenaran. Namun pada hakikatnya, ia adalah sebuah kebatilan yang bukan sahaja berpotensi mendatangkan kemudaratan kepada kesejahteraan manusia, tetapi juga boleh menggugat kestabilan negara dan merosakkan citra ajaran Islam yang murni. Sekalipun buku ini secara khusus menyentuh isu-isu berkaitan wabak Covid-19, namun secara umumnya, segala pengajaran, nasihat, saranan dan amalan yang terkandung di dalam buku ini juga boleh diaplikasikan pada semua bentuk musibah yang dihadapi oleh setiap Muslim.

Di Sebalik Ikhwan Muslimin Jun 24 2022 Ini adalah biografi sah tentang Youssef Nada, seorang lelaki yang mengetahui paling banyak kisah separuh abad yang penuh dengan kemarahan dan revolusi. Beliau melalui situasi peperangan, keganasan sejagat, dan krisis antarabangsa yang kompleks. Beliau terlibat dalam peristiwa-peristiwa ini. Beliau adalah saksi sebenar sejarah apabila mengambil bahagian dan menggunakan pengaruhnya dalam peristiwa-peristiwa yang membentuk sejarah. . Youssef Nada

tidak pernah menjanjikan jawapan, tetapi menawarkan penyelesaian paling sesuai menerusi idea dan falsafah. Beliau telah berpegang pada idea dan falsafah ini sepanjang hidupnya sebagai duta alasan, pendamai, dan duta luar yang sesungguhnya untuk Ikhwan Muslimin. Ikhwan Muslimin mempunyai keahlian lebih daripada seratus juta di seluruh dunia. Berjuta-juta ahli kumpulan ini memegang jawatan penting di Amerika Syarikat, United Kingdom, dan di seluruh benua Eropah.

Bulan Berbisik Dec 06 2020 BULAN BERBISIK memaparkan perjuangan dua orang wanita. Pertama: Seorang isteri bernama Khadijah dalam melayari bahtera perkahwinan. Kedua: Seorang gadis mualaf bernama Aima Adawiyah yang mencari erti sebuah kehidupan baru.. Khadijah seorang isteri yang sangat setia telah secara tidak sengaja terbaca e-mel-e-mel cinta suaminya (Khaled Irfan) pada Aima. Sejak kecil, Aima (Wong Ai Leen) dibayangi oleh idolanya iaitu Andak Rabiah yang selalu membacakan syair Rabiah al-Adawiyah. Dia mengenali agama Islam daripada Andak Rabiah dan berusaha untuk memeluk agama tersebut apabila dewasa. Namun, dalam pencariannya dia telah terperangkap secara tidak sengaja dalam retorik cinta mainan Khaled Irfan.

Pembentukan polisi awam Dec 26 2019

Yakjuj & Makjuj: Bencana di Sebalik Gunung Dec 30 2022
Persoalan Yakjuj dan Makjuj masih diselimuti oleh kabus misteri. Kitab-kitab Samawi yang diturunkan dari langit seperti Taurat, Injil dan al-Quran, masing-masing menyebut mengenai Yakjuj dan Makjuj. Al-Quran menceritakan tentang sifat dan peristiwa Yakjuj dan Makjuj dengan Zulkarnain dengan huraian penceritaan yang sempurna. Buku ini membongkar bangsa yang membawa huru-hara kepada dunia dengan berdasarkan huraian kitab Taurat, Injil dan al-Quran. Dimuatkan dengan imej, peta, ilustrasi, carta masa. Menjadikan buku ini antara yang terlengkap dalam sejarah.

Chit chat remaja mengenai masa May 31 2020

Pemintal Mimpi Feb 08 2021 Kes Pemintal Mimpi semakin menjadi-jadi. Mangsa-mangsa pemintal mimpi hanya mempunyai

beberapa hari sebelum mereka terus koma. Malik dan Seroja memerlukan bantuan Hatadi dari dunia lain untuk membantu mereka menyelesaikan kes tersebut. Dengan bantuan manuskrip Pemintal Mimpi Pertama, Hatadi perlu mencari penawar.

Dapatkah mereka menyelesaikan kes tersebut dalam masa yang singkat? Mampukah mereka melepaskan diri daripada pembunuh misteri? Sertai pengembaraan yang mendebarkan ini.

Jejak Yakjuj Dan Makjuj Oct 28 2022 Fakta dan data disajikan rapi, baik berupa sejarah, peta, maupun gambar. Dikupas secara tematis dengan bahasa yang sederhana dan mengalir. Belum ada sosok penulis yang mampu menganalisis Yakjuj dan Makjuj secermat dan sedetail seperti dalam buku ini. Tidak hanya itu, penulis dengan berani memaparkan intrik antara agama-agama samawi tentang makhluk satu ini, yang dilansir Al-Qur'an sebagai pembawa kerusakan. Anda akan menemukan jawaban atas berbagai misteri yang belum terkuak, antara lain sebagai berikut. Siapakah sosok makhluk yang oleh Al-Qur'an digandengkan dengan Zulkarnain itu? Di mana mereka selama ini tinggal? Kapan mereka pertama kali muncul dan melakukan pengrusakan? Apa jenis mereka, hewan atautakah manusia? [Mizan, Hikmah, Referensi, Agama, Islam, Indonesia]

Di sebalik sebuah kubah Oct 16 2021

DAHSYATNYA PETAKA KIAMAT Apr 29 2020 KIAMAT semakin dekat! Kiamat pasti berlaku! Janji-janji Allah itu pasti. Sudah termaktub di dalam kitab suci Al- Quran mengenai Kiamat. Tanda-tanda akhir zaman makin jelas. Tanda-tanda kecil banyak melata. Tanda-tanda besar juga makin nyata. Cuma yang masih menjadi rahsia Allah adalah bila Kiamat akan berlaku. Dunia semakin sakit. Akhlak semakin sempit. Fitnah tegar membadai. Kerakusan manusia menjadi tunjang. Nafsu semakin bermaharajalela. Iman semakin dikesisikan. Yang benar dinafikan dan yang batil dijulung. Itulah realiti akhir zaman. Tanda-tanda Kiamat semakin rapat. Antara tanda akhir zaman ialah fitnah yang berleluasa. Serangan fitnah menghukum bertubi-tubi. Serangan datang

dengan pelbagai cara dan strategi yang berbeza. Penindasan berlaku di mana-mana. Kerosakan makin menyenangkan. Bencana alam bertali arus. Banyak peringatan dan amaran yang Allah berikan. Namun, manusia makin alpa dan terbuai dengan yang fana. Kiamat makin dekat namun manusia semakin jauh daripada Maha Pencipta.

DI SEBALIK RUNDINGAN DAMAI HAT YAI Apr 22 2022 Sejak kecil, Mocktar ditinggalkan keseorangan oleh kakaknya, Siti Norkiah yang lari bersembunyi di dalam hutan setelah menyertai sebuah pasukan berhaluan kiri. Sejak itu, Siti Norkiah menjadi musuh kerajaan dan menjadi buruan pihak berkuasa. Setelah berpuluh-puluh tahun, Mocktar ditawarkan untuk menjejaki kakaknya di sempadan Malaysia-Thailand oleh seorang pegawai polis Cawangan Khas. Bertemankan dua orang wakil bermuafakat dan pihak berkuasa, Mocktar memulakan ekspedisi. Demi kakak tersayang, Mocktar berjaya mencapai matlamatnya. Seorang ketua rejimen ke-10 PKM yang mengetahui pertemuan adik-beradik itu, secara tidak langsung menyuarakan hasrat ingin berdamai dengan kerajaan. Mocktar bersetuju kerana sedar ada jalan damai untuk mereka. Pertemuan demi pertemuan berlaku hinggalah satu rundingan diadakan. Akhirnya, pada tahun 1989 bertempat di Hat Yai, Thailand kata sepakat dicapai dan termeterailah perjanjian di antara kerajaan Malaysia dengan Parti Komunis Malaya (PKM).

7 Langkah Baiki Diri Jul 25 2022 Masalah-masalah yang kita hadapi kini sebenarnya adalah satu cubitan kasih daripada Allah untuk menginsafkan kita agar kembali ke pangkal jalan. Insya-Allah, Allah sekali-kali tidak akan mengecewakan kita. Cuma kitalah yang sering menzalimi dan mengecewakan diri kita sendiri. Menerima Islam untuk diamalkan dan diperjuangkan samalah seperti menjemput kedatangan rahmat, kekuatan, keamanan dan keindahan. Menerima Islam tidak akan merugikan, menyusahkan dan menjatuhkan kita. Bahkan dengan Islamlah darjat dan maruah kita akan ditinggikan. Justeru, buku ini ditulis

untuk mereka, khususnya para peserta Modul Mukmin Profesional yang sering bertanya: • Mengapa kaedah yang sebegini unik tidak dibukukan? • Alangkah baik kalau modul ini ditulis. • Apakah cara saya boleh mengulang kaji bahanbahan dalam modul ini? • Sudah sampai masanya modul yang berkesan ini dibukukan. Buku ini bukan sahaja relevan untuk dijadikan panduan untuk hidup selepas mati, tetapi ia juga relevan untuk hidup sebelum mati.

Badai Asia Sep 03 2020

Chit Chat Remaja Mengenai Ibu Bapa Sep 22 2019

TERUNGKAP KATA HATI Apr 10 2021 NUR FILIA HAIFA...

hidupnya dikelilingi kesunyian dan terlalu rutin. Dia juga tiada teman rapat apatah lagi istimewa. Semuanya kerana dirinya pernah dikhianati sahabat baik. Lantaran itu, dia mengasingkan diri daripada bergaul dengan teman sebaya. Istilah persahabatan langsung tiada dalam kamus hidupnya. IMZI FARHAN... lelaki nerd, skema dan pelik. Entah dari mana hadirnya, tiba-tiba dia mahu menjalinkan persahabatan. Filia menolak dengan keras, pada mulanya. Tetapi, keikhlasan yang dipamerkan melembutkan hati batu Filia. Namun, ada syarat dikenakan. Seandainya, pendirian Filia terhadap nilai persahabatan masih tidak berubah, persahabatan ini akan terputus dengan serta-merta. Mampukah Farhan mengubah persepsi Filia? Sedangkan dalam diri Farhan sendiri penuh misteri. Amat bertepatan dengan gelaran yang diberi Filia, Farhan si Mahkluk Asing! "Jujur aku katakan kau istimewa dan tersangatlah bohong kalau aku tidak terasa kehilangan teman baik aku." -Farhan- Walaupun secara luarannya dia kelihatan seperti lelaki yang biasa tetapi personaliti dan identitinya tidak semudah yang disangkakan. Adakah Filia dapat menerima kenyataan mengenai siapa Farhan yang sebenarnya? Adakah persahabatan mereka berdua akan tetap utuh atau terputus begitu saja? "Pada aku, hubungan persahabatan aku dan dia tidak akan berubah. Kami dah berjanji ikat kontrak mati teman sejati selamanya." -Filia-

Kita Tenggelam Dalam Nafsu Jan 19 2022 "Kita adalah hamba yang punya tanggungjawab untuk mengabdikan seluruh kehidupan kepada-NYA. Namun, ada ketika kita tersasar sehingga ada yang bertuhankan hawa nafsu. Sucikan hati, luruskanlah semula nurani agar pengabdian hidup kita benar-benar bertuhankan Yang Maha Esa. Maka, usah pernah lupakan-NYA kerana DIA sentiasa mengingati kita." KITA insan yang tidak sempurna. Tetapi, kita adalah makhluk yang istimewa. Akal fikiran yang dikurniakan mengangkat martabat diri melebihi makhluk lain. ALLAH S.W.T Maha Adil dorongan nafsu yang berpaksikan as-syaitonirrajim menjadi kayu ukur darjat keimanan yang dimiliki. Andai pernah tersasar ke lorong hitam, masih ada pusingan U demi sebuah tekad untuk berubah.

player-theband.com